
Retsudvalget

Til: Justitsministeren
Sundheds- og ældreministeren

Dato: 25. februar 2016

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 322
Vil ministrene, som opfølgning på det åbne samråd om FN-samlingen om nar-
kotikapolitik, UNGASS, (REU alm. del – samrådsspørgsmål U), oplyse, hvor
mange penge der bliver brugt på behandling af narkotikamisbrugere, og hvor
mange penge der generelt bliver brugt på narkotikamisbrugere i det strafferet-
lige system?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pernille Skipper (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Peter Skaarup
formand
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